
Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden

Nummer DOC-20-234854
Zaaknummer Z-19-083017
Naam raadslid S. Zeilemaker
Fractie PWF
Onderwerp Raadsvragen PWF betr. noodkreet ouders van kinderen in 

Abbekerk-Lambertschaag
Datum waarop de vraag is gesteld 2 maart 2020
Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen.
Portefeuillehouder
Afdeling

Inleiding
Naar aanleiding van de brief van verontruste ouders in Abbekerk en Lambertschaag heeft PWF de 
volgende vragen: 

1. Op welke wijze bent u betrokken bij de genoemde lotingprocedure?

antwoord Er is geen sprake van een loting. 

Voor de totstandkoming van het nieuwe MFA | KC is een projectstructuur gecreëerd. 
Deze wordt aangestuurd door een stuurgroep, waarin bestuurders van gemeente, 
Stichting Allure en Stichting Dorpshuis De Nieuwe Haven zitten. 

Zowel de gemeente, de huidige kindpartners als Allure willen in de nieuwe MFA, conform 
het Integraal Huisvestingsplan, alle kindfuncties volgens een zogenaamde doorgaande 
leerlijn (van 0-12 jaar) vormgeven. In de stuurgroep is Allure gevraagd met de huidige 
drie kindpartners te verkennen in hoeverre men deze doorgaande leerlijn gezamenlijk 
zou kunnen en willen vormgeven. Hierover is in december gesproken. Conclusie van dit 
overleg was dat de kindpartners zelf geen vorm van samenwerking voor zich zagen met 
meerdere partijen. Allen hadden de voorkeur voor 1 partij. De conclusie was dat dat een 
selectieprocedure de beste manier zou zijn om een partner te selecteren.
 
Allure heeft de uitkomsten van dat gesprek, die zijn vastgelegd in door alle partijen 
geaccordeerde notulen, aan de stuurgroep voorgelegd. In de stuurgroep is vervolgens 
besloten dat de Stichting Allure de selectieprocedure zou starten. 
 
De selectieprocedure is inmiddels afgerond. Op basis van de gehanteerde 
selectiecriteria is aan de stuurgroep geadviseerd te kiezen voor Berend Botje. Deze 
keuze is gebaseerd op onderwijsinhoudelijke criteria en ruimtegebruik. De stuurgroep 
heeft het advies overgenomen. De uitgenodigde partijen zijn inmiddels op de hoogte 
gesteld en in de gelegenheid gesteld binnen 8 dagen hun eventuele reactie op de 
selectie(procedure) te geven.

https://ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=Medemblik&ListId=55930379-b454-4196-8da1-1bb8f00c7ab8&ReportId=b1f31ac6-3a5e-4414-bebf-b25612285973&EntryId=c1860b31-cac8-4054-b957-1795e59f8fe4&searchtext=


2. Wat zijn de selectieciteria en heeft u daar invloed op?

Antwoord De selectie betreft een inhoudelijke beoordeling die is opgezet door Stichting Allure. De 
gehanteerde (inhoudelijke) criteria zijn gebaseerd op een model dat ook door een 
andere gemeente in de regio is gehanteerd en conform eerdere procedures. Deze zijn 
ons ter beschikking gesteld. De gemeente staat achter de beoogde samenwerking in de 
vorm van één zogenaamde doorgaande leerlijn.

3. Hoe onafhankelijk is in uw ogen de beoordelingscommissie?

Antwoord Wij hebben geen enkele reden te twijfelen aan de deskundigheid, onafhankelijkheid en 
integriteit van de beoordelaars.

4. Wie hebben zitting in deze commissie?

Antwoord In de commissie zijn OBS De Plaats, Stichting Allure en de huisvestingsadviseur 
vertegenwoordigd.

5. Waarom zijn de ouders hier niet in een veel eerder stadium bij betrokken, c.q. hiervan 
op de hoogte gebracht?

Antwoord Stichting Allure heeft na overleg met en mede op verzoek van de kindpartners een 
selectieprocedure gestart. Deze is gericht op onderwijsinhoudelijke aspecten en 
ruimtegebruik (samenwerking). De betrokkenheid van de ouders wordt gewaardeerd, 
maar zij zijn geen partij in een dergelijk selectieproces. Het bestuur van Stichting 
Allure heeft, conform haar interne procedures, de Gemeenschappelijke 
Medezeggenschapsraad (GMR) geïnformeerd.

6. Is het juist dat de kosten voor de ouders bij de gemaakte keuze hoger zijn dan in het 
verleden?

Antwoord Wij hebben geen inzicht in de bedrijfsvoering van de betreffende kindpartners. 
Dergelijke aannames lijken bovendien erg prematuur.

7. Bent het eens met de fractie van PWF dat deze gang van zaken op z’n zachtst gezegd 
niet de schoonheidsprijs verdient en daarom, in overleg met de ouders, gezocht moet 
worden naar een voor iedereen bevredigende oplossing?

Antwoord Wij delen uw mening niet: De procedure verloopt zorgvuldig, er zijn gesprekken 
(inclusief verslaglegging) en emailwisselingen met betrokkenen geweest en alles is 
transparant verlopen. Ook is de GMR van Stichting Allure geïnformeerd, geheel volgens 
normale procedures. Na afronding van de selectieprocedure worden, conform afspraak 
met betrokkenen, gesprekken opgestart met de kindpartners om de samenwerking voor 
de komende jaren alsmede de samenwerking in de nieuwe MFA (vanaf 2023!) vorm te 
geven.



8. Weet u wie in de bezwarencommissie zitting hebben en kunt u de onafhankelijkheid 
hiervan garanderen?

Antwoord Wij hebben geen enkele reden te twijfelen aan de deskundigheid, onafhankelijkheid en 
integriteit van de beoordelaars.

9. Bent u bereid er voor te zorgen dat de bezwaartermijn verlengd wordt en niet 
donderdag a.s. afloopt?

Antwoord De procedure verloopt zoals bij de beantwoording van vraag 6 geschetst transparant. 
Stichting Allure heeft een brief ontvangen die wij momenteel als bezwaar aanmerken. 
Dit betekent dat de gunning tot nader order zal worden uitgesteld.


